
Bestyrelsens beretning for 2018                                                                                       

Der er holdt 5 bestyrelsesmøder siden sidste generalforsamling.  

 

 

1. Engen. 

Lyngen blev slået i foråret, hvilket sker hvert 3. år. 

Græsarealerne, hvor der forefindes Bjørneklo, slås 2 gange årligt for at holde dem nede. 

 

2. Vejskilte. 

Vores store skilte ved indkørsel via Dr. Margrethesvej i begge retninger, er blevet fornyet, og med 

henvisning til hjemmesiden. 

 

3. Dræn. 

Vi har fået renoveret flere dræn, da disse var tilgroet med rødder. Dette blev konstateret da vi 

spulede dem i 2017. Det er derfor vigtigt at der bliver plantet den rette beplantning i skæl ud mod 

drænene. Hvad der må plantes kan ses i deklarationen som ligger på vores hjemmeside. 

Det er besluttet ved generalforsamling, at hvis træer der gror i drænene ikke bliver fjernet på 

grundejerforeningens opfordring, så kommer man selv til at betale udgiften for ny renovering.  

Samtlige dræn spules og sandfangs brøndene suges i løbet af efteråret 2019, hvilket der er sat 

penge af til i budgettet. 

 

4. Halleby å. 

Jens har haft kontakt til kommunen flere gange i året der er gået, vedr. vandstanden i Halleby å 

samt vedr. stigbordet og tilsanding af Sukkerkanalen/Flasken. Dette er taget med i Vandløbslauget 

som grundejerforeningen er medlem af. Jens er vores kontakt til dem. 

Landligger udvalget. 

Inge deltager i møder med dem. 

 

5. Oversigtsforhold. 

Der henstilles til samtlige grundejere at sørge for at der er gode oversigtsforhold, når man skal ud 

fra vejene. Det vil sige at man er forpligtiget til at holde sin bevoksning inden for sit eget skel, da 

der har været klager over dårlige udkørsels forhold fra sidevejene. 

 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 

 

 


